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Tijdens de behandeling van de marap 2015 in de raadsronde d.d. 8 december zijn door diverse 
fracties inhoudelijke vragen gesteld. De vragen en de beantwoording daarvan worden aan alle 
raadsleden beschikbaar gesteld. 

Vraagnummer 1
Fractie D66
Vraag Internationale samenwerking. Wat gebeurt er buiten Chengdu en El Rama? Wat zijn

de plannen voor komend jaar?
Antwoord Hierbij volgt een niet uitputtende opsomming van activiteiten die zijn opgepakt:

 Euregionale samenwerking verder versterken, onder meer via de MAHHL 
en EMR samenwerking. Enkele activiteiten: uitwerken buurtalenstrategie, 
lobby grensoverschrijdend openbaar vervoer.

 Veiligheidsconferentie (op basis van zes gemeenschappelijke actuele 
thema’s) op 16 maart 2015, georganiseerd door de MAHHL steden in 
samenwerking met politie en justitie. 

 Gesprekken gevoerd met Luik en Aken over intensievere samenwerking. Dit
heeft als eerste resultaat opgeleverd dat er handelsmissies georganiseerd 
worden om elkaars economische landschap beter te leren kennen en met 
die kennis dan ook praktisch iets te kunnen gaan doen. In 2015 heeft een 
eerste bijeenkomst plaatsgevonden.

 Het project Mode Maastricht heeft aansluiting gezocht en gevonden in 
modestad Hasselt.

 In 2015 is er een grensoverschrijdende City Deal voorbereid in het kader 
van de nationale Agenda Stad en de Europese Urban Agenda. Aken, 
Hasselt en Luik ondersteunen deze ambitie. Deze deal met de minister van 
BZK wordt naar verwachting begin 2016 daadwerkelijk getekend.

 De contacten met de Vlaamse en Waalse buurgemeenten zijn aangehaald 
door de nieuwe burgemeester.

 Lobbyactiviteiten realisatie daadwerkelijke grensoverschrijdende 
arbeidsmarkt met en via de VNG en de G32 themagroep Europa.

 Deelname aan de ambtelijke themagroep Europa van de G32, een nieuw 
ingesteld overlegverband tussen grenssteden en de provinciale themagroep
grensoverschrijdende samenwerking.

 De International Service Desk (ISD) heeft diverse activiteiten voor expats 
georganiseerd, waaronder informatieactiviteiten en materialen, spreekuren 
en Meet & Greets.

 Er is gewerkt aan de realisatie van een GrensInformatiePunt (GIP) 
Nederland-Vlaanderen in Maastricht in aansluiting en samenwerking op het 
bestaande GIP Nederland-Duitsland in Kerkrade.

 ISD en GIP gaan in 2016 intensief samenwerken vanuit één 
gemeenschappelijke locatie.

 Oprichten en start van het kennisinstituut ITEM, het Institute for 
Transnational and Euregional cooperation and Mobility. Maastricht is een 
van de samenwerkingspartners in dit project.

 Aanstellen van een Europese subsidieadviseur voor het genereren van 
meer Europese subsidies vanuit de nieuwe Europese programma’s voor de 
periode tot 2020. De eerste aanvragen (waaronder ook 
grensoverschrijdende samenwerkingsprojecten) zijn ingediend.

 Presentatie van het project Europese Route d’Artagnan op 21 juni 2015 in 
Maastricht. Sindsdien wordt er verder gewerkt aan het realiseren van deze 
route voor ruiters, fietsers en wandelaars tussen Lupiac in Zuid-Frankrijk 
(geboorteplaats van d’Artagnan) en Maastricht. Opening volledige route 
voorzien in 2016, uiterlijk 2017.

 Medeorganisatie met enkele andere Europese steden en regio’s van een 
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workshop tijdens de Open Days van de Europese Commissie en het Comité
van de Regio’s in Brussel op 14 oktober 2015.

 Succesvolle kandidaatstelling burgemeester Penn-te Strake voor het 
lidmaatschap van de VNG commissie Europa en Internationaal met als 
portefeuille de mondiale stedelijke agenda.

 Maastricht was met een stand aanwezig op de internationale vastgoedbeurs
EXPO REAL in oktober 2015 in München.

 Het nationale Shelter City programma voor mensenrechtenverdedigers is 
ook in Maastricht van start gegaan. Een Shelter City biedt één of meer 
mensenrechtenverdedigers per jaar gelegenheid om drie maanden op adem
te komen in Nederland en nu dus ook in Maastricht.

 Ontvangst diverse buitenlandse delegaties in Maastricht.
 Lobby voor aandacht buurttalen in Den Haag met als doel extra middelen 

voor de regio.
 De gemeentelijke organisatie verder bewust maken van haar internationale 

taak, oftewel het realiseren van een cultuuromslag. In 2015 zijn de eerste 
stappen gezet middels het verbeteren van de interne informatievoorziening 
en het aanbieden van taalcursussen.

Wat gaat u doen in 2016 op het gebied van internationalisering? Voor het antwoord 
op deze vraag verwijzen we graag naar de begroting en naar de antwoorden op de 
informatieve vragen Begroting 2016 definitief en de beantwoording van de vragen 
informatieve vragen Begroting 2016 nazending.

Vraagnummer 2
Fractie D66
Vraag Dienstverlening gaat steeds beter en toch krijgen we signalen van enkele burgers 

dat ze echt niet doorkomen (telefoon). Wat doen we daar mee? Hoe organiseren we
dat?

Antwoord In 2014 hadden burgers in 84% van de ongeveer 500 telefoontjes per dag binnen 
20 seconden een medewerker aan de lijn. Doordat we bij 60% van de vragen deze 
in 1 keer kunnen afhandelen betekent dit dat de gesprekstijd soms oploopt 
waardoor andere bellers langer moeten wachten. Wat meetelt is dat ook het aantal 
telefoontjes per dag sterk kan variëren, net als het tijdstip waarop burgers bellen. 
Tussen 10:00 en 12:00 uur en tussen 14:00 en 16:00 uur komen de meeste 
telefoontjes binnen. Ze komen er dan wel doorheen maar wachten in 16% van de 
gevallen dan inderdaad langer dan 20 seconden. We proberen door steeds betere 
analyse van de cijfers, goede informatie op de website, andere kanalen aanbieden 
zoals Whatsapp en Facebook, heldere brieven die uitgaan, voor burgers die het 
willen online dienstverlening aan te bieden en het goed inplannen van personeel in 
tijdsblokken waarop we meer bellers verwachtende de wachttijd in deze 16% die 
boven de norm van 20 seconden zitten te verminderen.

Als je blijft wachten krijg je altijd iemand aan de lijn, alleen burgers hangen zelf op 
als ze vinden dat het hen te lang duurt, gaat natuurlijk ook van je beltegoed af. Dat 
doet iedereen overal, bel je later nog eens terug. En inderdaad op sommige 
tijdstippen, die 16%, wacht je langer dan 20 seconden. We zijn dan wel bereikbaar 
alleen moet je dan langer wachten voordat je een medewerker aan de lijn krijgt. Er 
worden bijna geen klachten ingediend van burgers over de telefonische 
bereikbaarheid. Maar klachten indienen kan altijd, dat is aan de burger.

Vraagnummer 3
Fractie CDA
Vraag Tekorten Kumulus? Is er sprake van een neerwaartse spiraal waarbij het brede 

aanbod steeds meer onder druk komt te staan?
Antwoord Aan de nieuwe directeur CC/Kumulus/NHM is de opdracht verstrekt om een 

duurzame toekomst te ontwikkelen voor deze instellingen. Een verdere integratie 
naar één instelling is daarbij aan de orde. De basis functies informatie, participatie, 
educatie, presentatie zullen daarbij gewaarborgd worden. 1e kwartaal 2016 zal de 
raad meegenomen worden in deze toekomstplannen.
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Vraagnummer 4
Fractie CDA
Vraag Zorg en armoede maar ook bijstandsuitkeringen blijven ondanks alle inspanningen 

maar stijgen terwijl we daar veel geld aan uitgeven. Reactie?
Antwoord Armoede en bijstand is voor een groot deel afhankelijk van macro-ontwikkelingen. 

Het aantal bijstandsgerechtigden van Maastricht stijgt in 2015 weliswaar maar we 
doen het nog steeds beter dan het landelijk gemiddelde.

Vraagnummer 5
Fractie CDA
Vraag Weer een beroep op het Vruchtboomfonds (voor voorziening MTB)? Is er geen 

andere oplossing?
Antwoord De algemene reserve zou een alternatieve oplossing kunnen zijn. Het inzetten van 

de algemene reserve heeft echter niet de voorkeur omdat daardoor het weerstands-
vermogen wordt aangetast.

Vraagnummer 6
Fractie CDA
Vraag Wat is het verschil tussen bedrag voor Geusseltbad marap versus bedrag in 

evaluatie?
Antwoord In de evaluatie wordt een tekort 2015 geprognosticeerd van € 0,716 mln. In de 

marap wordt een tekort geprognosticeerd van € 0,5 mln. De raming van het tekort in
de marap is gebaseerd op peildatum 1 september. De evaluatie van HC was toen 
nog niet gereed. Het verschil tussen de marap en het rapport HC is terug te voeren 
op de kosten voor regulier onderhoud en de reservering voor groot onderhoud. In 
2015 wordt nog niet volgens het ideale onderhoudsplan gewerkt.

Vraagnummer 7
Fractie CDA
Vraag Waarom is er geen bedrag gereserveerd in de marap voor vluchtelingenbeleid?
Antwoord De marap is een afwijkingenrapportage. Op dit moment is er geen sprake van een 

afwijking. Zowel inhoudelijk als financieel worden de taken in nauwe samenspraak 
met zowel COA als het Rijk voorbereid. Overigens wordt op dit moment gewerkt aan
een overkoepelend programma ‘opvang vluchtelingen Maastricht’. Daarin 
beschrijven we de Maastrichtse aanpak op diverse thema’s. Begin 2016 informeren 
wij uw Raad over dit programma en de stand van zaken.

Vraagnummer 8
Fractie MV
Vraag Is er sprake van grote gebouwelijke problemen bij het Geusseltbad?
Antwoord Hier is geen sprake van. 

Vraagnummer 9
Fractie LPM
Vraag Het theater heeft per 1 juli 2015 het voormalige kantoor van Regiobranding in de 

Ainsi gehuurd ter ondersteuning van de makers in de Ainsi. Hoe gaat het Theater dit
betalen? Ainsi zou financieel zelfstandig zijn?

Antwoord De dekking is voorzien in de middelen voor talentontwikkeling. 

Vraagnummer 10
Fractie LPM
Vraag Theater heeft nog voorrangskandidaten (voorheen: babbers). 5,7 fte moeten 

verdwijnen? Heeft dat te maken met Ainsi? Gevolg daarvan?
Antwoord Nee, dit is het gevolg van de structurele efficiencytaakstelling van € 311.000 die 

gerealiseerd moet worden in 2017.
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Vraagnummer 11
Fractie LPM
Vraag Zijn revisiekosten € 3,9 mln. theater Is dat een gevoteerd bedrag? Krijgen we nog 

inzicht wat daar mee gebeurd? Is bij vaststelling marap dat bedrag gevoteerd?
Antwoord De genoemde investeringen hebben betrekking op de noodzakelijke modernisering 

van het Theater aan het Vrijthof.  Deze worden dankzij de bijdragen van 
derden binnen de begroting van cultuur gedekt.  Het college heeft hiertoe het besluit
genomen op voorwaarde van het definitief beschikbaar komen van de bijdragen van
derden. Op dat moment, wordt uw raad in meer detail geïnformeerd via een 
raadsinformatiebrief.

Vraagnummer 12
Fractie LPM
Vraag Komt de directeur NHM die weg is nog terug? Wat is de visie NHM?
Antwoord Aan de nieuwe directeur CC/Kumulus/NHM is de opdracht verstrekt om een 

duurzame toekomst te ontwikkelen voor deze instellingen. Een verdere integratie 
naar één instelling is daarbij aan de orde. De basis functies informatie, participatie, 
educatie, presentatie zullen daarbij gewaarborgd worden. 1e kwartaal 2016 zal de 
raad meegenomen worden in deze toekomstplannen.
Reeds enkele jaren geleden is CC gefuseerd met NHM destijds is één directeur 
voor beide instellingen aangesteld. Inmiddels ligt er voor de nieuwe directeur de 
opdracht om van drie cultuur instellingen één te maken.
De oud directeur CC/Kumulus/NHM is gestopt per 1 september 2015. Na een korte 
retraite gaat hij zich per 1 januari 2016 inzetten voor het culturele erfgoed van de 
stad Maastricht. 

Vraagnummer 13
Fractie LPM
Vraag Wat gaat gebeuren met Kumulus?
Antwoord Aan de nieuwe directeur CC/Kumulus/NHM is de opdracht verstrekt om een 

duurzame toekomst te ontwikkelen voor deze instellingen. Een verdere integratie 
naar één instelling is daarbij aan de orde. De basis functies informatie, participatie, 
educatie, presentatie zullen daarbij gewaarborgd worden. 1e kwartaal 2016 zal de 
raad meegenomen worden in deze toekomstplannen.

Vraagnummer 14
Fractie SPM
Vraag Investeringskrediet Timmerfabriek: Zoals aangegeven werd in de voorcalculatie 

rekening gehouden met een  kostenpost ad € 38.000 voor asbestsanering. 
Inmiddels worden de werkelijke kosten geschat op € 800.000. Op basis van welke 
gegevens is de oorspronkelijke calculatie gebaseerd? Betreft de oorspronkelijke 
calculatie een interne berekening? Welke gevolgen heeft het ophogen van het 
investeringskrediet voor de exploitatiekosten, zowel voor de gemeente alsook de 
gebruiker?

Antwoord De geraamde € 38.000 zijn gebaseerd op een zogenaamde A-rapportage van een 
asbestinventarisatie. Een A-inventarisatie houdt een visuele inspectie in waarbij 
asbestvermoedens worden vermeld. Een diepgaander onderzoek houdt in dat er 
zaken gesloopt moeten worden (destructief onderzoek). Dat kan pas plaatsvinden 
als de sloop- en bouwerkzaamheden gestart zijn. De geraamde kosten van 
€ 38.000 betreft een interne calculatie van de vermoedens benoemd in de A-
rapportage. De omvangrijke aanwezigheid van asbest werd pas zichtbaar bij de 
diverse sloopwerkzaamheden (asbest onder vloeren, achter te slopen muren, in 
spouwmuren). Daarnaast bleken grote hoeveelheden puin en grond vervuild met 
asbest. Uit de eerder uitgevoerde grondonderzoeken die hebben plaatsgevonden is 
die vervuiling niet gebleken. Ophoging van het krediet van de Timmerfabriek is 
neutraal voor de exploitatie. Dekking vindt plaats uit gemeentebrede resultaat.
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Vraagnummer 15
Fractie SPM
Vraag Voorziening oude belasting debiteuren. Er is een voorziening gevormd ad € 500.000

tbv de “oude belastingen”. Deze betreft de bestaande debiteuren welke in de 
administratie zijn gebleven en niet zijn overgedragen aan de BsGW. Wat is/zijn de 
oorzaak/oorzaken dat de inbaarheid van deze debiteuren onder druk staan?  Betreft
het grote of kleine vorderingen? Kan worden ingeschat of het inzetten van externe 
incasso opweegt tegen de eventueel  alsnog te innen bedragen?

Antwoord Het merendeel van de vorderingen betreffen de jaren 2012 en 2013. Na 
aanmaningen en beslagleggingen hebben we een incassobureau het bestand in 
handen gesteld. Naar een laatste inschatting is nog een klein bedrag (extra) te 
innen. 
Van een totaal bedrag aan vorderingen van € 1,4 mln. zal naar verwachting € 0,6 
mln. worden geïnd. Voor het restant zal een voorziening moeten worden gevormd. 
Bij jaarrekening 2015 zullen we een meer definitieve prognose geven en aangeven 
of de voorziening toereikend is. Voor de toekomst zullen we als gemeente 
nadrukkelijk de inning volgen.

Vraagnummer 16
Fractie SPM
Vraag Eigen risico claims. Kunt u een beeld geven van de ontwikkeling voor wat betreft het

de reserve in verband met eigenrisico aansprakelijkheidsclaims? Kunnen met 
de intern doorberekende premies de claims worden afgedekt?

Antwoord De interne doorbelasting van premie wordt voorgezet als ware de gemeente nog 
verzekerd. Dit betekent dat alleen de gehonoreerde claims groter dan het eigen 
risico (€ 75.000) uit de reserve worden betaald. De overige claims komen ten laste 
van de begrotingen van de organisatieonderdelen. Over de claims kunnen we u 
mededelen dat er tot op heden in 2015 158 claims zijn ingediend. Dit is een kleine 
stijging van het aantal ten opzichte van 2014. Hiervan zijn er 100 afgewezen, 45 
toegekend en nog 13 in behandeling. De toegekende claims bedroegen allen 
beduidend lager dan de grens van € 75.000. We hebben de verwachting dat van de 
in behandeling zijnde claims ook niet hoger zullen zijn. Conclusie de reserve voor 
de claims groter dan € 75.000 is thans meer dan voldoende.

Vraagnummer 17
Fractie PVM
Vraag Hoe wordt tekort fte tunneltoezicht bij Stadsbeheer opgelost? En deze dienst kent 

een hoog ziekteverzuim. Wat wordt daar aan gedaan?
Antwoord Het tekort tunneltoezicht wordt opgelost door een uitbreiding met 3 fte op grond van 

arbowetgeving. Ziekteverzuim wordt actief opgepakt. Het verzuim heeft vaak diverse
oorzaken. De oorzaak van het hoge verzuim ligt met name bij langdurig zieke 
medewerkers.

Vraagnummer 18
Fractie PVM
Vraag Hoe zit het met het tekort Geusseltbad? Kosten lopen op. Waar krijgt met dit niet 

gestabiliseerd?
Antwoord Het rapport inzake de evaluatie exploitatie Geusseltbad heeft u eind vorige week 

ontvangen en is onderwerp van discussie in de stadsronde van 15-12-2015.
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Vraagnummer 19
Fractie PVM
Vraag Theater medewerkers met bab-status niet elders geplaatst worden? Wat is de reden

daarvan gevolg drukken nu op de begroting. Waarom blijven deze drukken op de 
begroting.

Antwoord BAB kandidaten zijn voorrangskandidaten, waarmee ons interne mobiliteitsbureau 
(MOVE@maastricht) aan de slag gaat om deze zo spoedig mogelijk op een andere 
functie geplaatst te krijgen. De ene keer lukt dat sneller dan een andere keer. 
De (salaris)kosten van deze medewerkers met een vast contract blijven drukken op 
de begroting van de afzonderlijke organisatieonderdelen tot aan de plaatsing op een
nieuwe functie of als er andere afspraken worden gemaakt over bijvoorbeeld tijdelijk
ander werk.

Vraagnummer 20
Fractie PVM
Vraag Mulderbonnen. Zijn controles op mulderfeiten verplicht?
Antwoord De stimuleringsregeling pv-vergoeding voor gemeenten vanuit het ministerie is per 

31 december 2014 geëindigd. De gemeente krijgt geen vergoeding meer van € 40 
per opgelegde bestuurlijke strafbeschikking (bijv. wildplassen) en geen vergoeding 
meer van € 25 voor Mulderbonnen (foutparkeren). Concreet betekent dit per 1 
januari 2015 een gemis aan inkomsten van € 430.000 (hoofdzakelijk Mulderbonnen)
op jaarbasis die wel meerjarig begroot waren. Er is geen alternatief voor het 
compenseren van het wegvallen van de vergoeding voor Mulderbonnen (VNG is 
hierover wel in gesprek met de minister). Niet meer bekeuren is geen optie. 
Optreden tegen parkeerovertredingen is immers een kerntaak van handhaven en 
een voorwaarde voor de kwaliteit van de openbare ruimte. De medewerkers van 
team Handhaven, dus ook de BOA’s die bevoegd zijn tot het uitschrijven van de 
Mulderbonnen, werken integraal. Zij letten tijdens hun werkzaamheden op alle 
overtredingen en treden waar nodig handhavend op. In drie jaar tijd zal de formatie 
van handhaven OR met 3 fte afnemen om een gedeelte van deze Rijksbezuiniging 
op te vangen. Dit zal mogelijk tot herprioritering van de activiteiten leiden. Door 
optimalisering en prioritering van inzet alsmede nieuwe ontwikkelingen als 
kentekenparkeren denken wij dat een afbouw van de extra benodigde middelen 
mogelijk is. Daarnaast worden de gesprekken tussen ministerie en VNG 
nauwlettend gevolgd.

Vraagnummer 21
Fractie PVM
Vraag Budget Zorg- en armoedeplan spreekt men van toename kosten bewindvoerders-

kosten Wat is toename en hoe hoog zijn de kosten?
Antwoord De verwachting is dat de kosten van bijzondere bijstand in 2015 met € 400.000 

zullen toenemen. Waren de kosten in 2014 nog € 1.100.000 voor 2015 zal dit
€ 1.500.000 bedragen. 

Vraagnummer 22
Fractie PVM
Vraag Wat doen we aan kosten leegstand Randwijck? 
Antwoord Getracht wordt de leegstand zoveel mogelijk in te vullen. Bijvoorbeeld door invulling 

samenwerking Heuvelland Randwyck (per 1 januari Sociale dienst 50 fte). 

Vraagnummer 23
Fractie PVDA
Vraag Is er een actieplan armoedebeleid?
Antwoord Het actieplan armoede beleid staat gepland voor de Stadsronde 2 februari 2016.
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Vraagnummer 24
Fractie PVDA
Vraag Wij begrijpen tekst over innovatiemiddelen niet? Met de regionale innovatiemiddelen

jeugd zijn leerervaringen opgedaan: resultaten mede ten gevolge van 
beoordelingssysteem achtergebleven bij verwachtingen, nu proces opnieuw 
inrichten, kiezen voor meer ruimte voor dialoog en het vormen van allianties, om 
ideeën te laten rijpen en meer aandacht te besteden aan de samenwerking.

Antwoord Gezien de korte looptijd is het op dit moment nog te vroeg voor een inhoudelijke 
evaluatie van de regionale innovatieprojecten. Het proces om te komen tot 
subsidieverstrekking is afgerond en geëvalueerd en dat heeft geleid tot een voorstel 
voor een andere inrichting van de procedure. Over de inhoudelijke stand van zaken 
wordt u geïnformeerd in april 2016.

Vraagnummer 25
Fractie PVDA
Vraag Op blz. 10 staat budgetoverschrijding € 1,4 mln. Jeugdzorg. Inhoud en financiën zijn

besproken. Wij hebben echter het gevoel dat inhoud nog niet is besproken?
Antwoord Met de bespreking van monitor 3D beogen we inhoudelijk en financieel met de raad 

van gedachten te wisselen. De invulling daarvan moet echter nog nader vorm 
krijgen. Dit doen we in samenspraak met de raad.

Vraagnummer 26
Fractie PVDA
Vraag Tekorten binnen-en buitensportaccommodaties. Hoe komt dat?
Antwoord In de Sportnota 2020 is geconstateerd wat de ontwikkelingen zijn op het gebied 

van sportbeoefening en zijn conclusies getrokken wat de consequenties hiervan zijn
voor de binnen- en de buitensport(accommodaties) en voor het sporten in de 
openbare ruimte. Dit heeft geleid/zal leiden tot een aantal vervolgnota’s, waarvan er 
inmiddels twee zijn vastgesteld: de nota Uitvoeringsnota sport en bewegen en 
de nota Toekomstbestendige binnensportaccommodaties.  Vervolgens zijn wij aan 
de slag gegaan met de nota over de evaluatie van de exploitatie van het 
Geusseltbad en volgend jaar hebben wij een discussie over de tarieven in de sport 
die met name betrekking heeft op de buitensport. Eind 2016/2017 volgt dan nog een
nota over de beweegvriendelijke omgeving. Hiermee is de toekomst op 
accommodatiegebied voor een aantal jaren bepaald. Daarnaast vinden forse 
investeringen plaats zowel in de binnen als de buitensport: bijvoorbeeld sporthal 
Geusselt, 4e hockeyveld, boulodrome, skatevoorziening Griend, MTB-route. Wij 
gaan er van uit dat met de besluiten die de laatste jaren zijn genomen sportend 
Maastricht over toekomstbestendige accommodaties kan beschikken.

Vraagnummer 27
Fractie PVDA
Vraag Waarom Eigenkrachtwijzer wordt opgezegd?
Antwoord De Eigenkrachtwijzer wordt opgezegd omdat de financiële situatie van de stichting 

Eigenkracht Instrumenten dusdanig onzeker was dat voorzetting te risicovol voor de 
gemeente was. Mede omdat ook andere gemeenten aangegeven hebben per 1 
januari 2016 te zullen stoppen.

Vraagnummer 28
Fractie PVDA
Vraag Kumulus. Hoe verder? Welke inspanningen? Zijn andere verdienmodellen een 

oplossing? Welke inspanningen zijn gepleegd? Wat is rol gemeente? Waarom 
haken die mensen af? Wat is aan de hand?

Antwoord Aan de nieuwe directeur Centre Ceramique/Kumulus/natuurhistorisch museum is de
opdracht verstrekt om een duurzame toekomst te ontwikkelen voor deze 
instellingen. Een verdere integratie naar één instelling is daarbij aan de orde. De 
basis functies informatie, participatie, educatie, presentatie zullen daarbij 
gewaarborgd worden. 1e kwartaal 2016 zal de raad meegenomen worden in deze 
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toekomstplannen.

Vraagnummer 29
Fractie PVDA
Vraag SZ Hoeveel mensen zijn duurzaam uitgestroomd naar werk vanuit de 

werkservicepunten? 113 mensen zijn uitgestroomd naar regulier? Duurzaam 
uitgestroomd of komen ze terug?

Antwoord De genoemde uitstroom betreft mensen uit de brede doelgroep (Niet 
uitkeringsontvangers, WW-ers, PW-ers). Deze personen zijn uitgestroomd naar alle 
vormen van regulier werk. Dat zijn banen voor langere periodes en kortere periodes 
(bv uitzendcontracten).

Vraagnummer 30
Fractie PVDA
Vraag SZ 24% bezwaarschriften op besluiten bij SZ is gegrond. Dat lijkt hoog?

1 op de 4 mensen eerst negatief en later krijgen die gelijk. Dit zijn kwetsbare 
mensen. Het haalt de ambitie 1 op de 4 is hoog. 

Antwoord Het aantal gegrond verklaarde bezwaarschriften Participatiewet is 24% van de 
afgehandelde bezwaren. Een bezwaarschrift wordt door de burger ingediend als hij 
het genomen besluit niet correct vindt. Op dit moment wordt voor de participatiewet 
in 0,5% van de genomen besluiten een bezwaarschrift gegrond verklaard.

Vraagnummer 31
Fractie PVDA
Vraag SZ Is 30% ingehuurd / tijdelijk personeel?
Antwoord Per 1 september 2015 waren er bij Sociale Zaken 100 medewerkers in tijdelijke 

dienst. Hoofdoorzaken zijn:
1) De formatie voor de uitvoering van de nieuwe taken 3D is voorlopig 

vastgesteld voor 2015. Met een groot deel van deze taken hadden we geen 
ervaring en de omvang was moeilijk in te schatten.

2) De vorming van de gemeenschappelijke uitvoeringsorganisatie is in het 
kader van de Participatiewet. In het sociaal plan is afgesproken dat er vanaf
1 april 2015 geen structurele invulling van vacatures plaatsvindt.

Begin 2016 gaan we kritisch kijken naar de verhouding vast en tijdelijk (inhuur) 
personeel, vaststelling van de formatie voor 3D is voorzien medio 2016.
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